
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr42/2023 
 

XLII Posiedzenie w dniu 28 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 28 marca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Marta Morawiec – Podinspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2022 r. 

3. Analiza zadań zleconych do realizacji jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów 

publicznych. 

4. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania dodatkowych 

dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe. 

5. Analiza zaległości podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych zaległości 

oraz informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2022 

r. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Mirosław 

Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2022 r. 



Skarbnik wróciła do tematu z poprzedniej komisji aby uzupełnić informację dotyczącą 

wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2022 rok. Radni zapytali wtedy o umowy 

zlecenie. Analiza wszystkich umów wykazała, że tylko dwie umowy są na kwotę powyżej 

20.000,00 zł. Jedna jest podpisana z Pełnomocnikiem Wójta, Panem Wojciechem Tałajczykiem 

a druga z Komendantem Ochotniczej Straży Pożarnej Panem Leszkiem Idaszem. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Analiza zadań zleconych do realizacji jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów 

publicznych. 

Podinspektor Marta Morawiec omówiła temat. Przedstawiła radnym szczegółowy wykaz zadań 

publicznych zleconych do realizacji w 2023 roku. Wspomniała, że 12 stycznia 2023 roku został 

ogłoszony konkurs ofert na realizacje zadań publicznych. W ramach konkursu można było 

złożyć oferty na zadania w zakresie: kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej oraz działalności wspomagającej 

rozwój wspólnot i społeczności lokalnych. W konkursie 6 organizacji złożyło 7 ofert na kwotę 

ok 300.000,00 zł. 

Radna Stobiecka zapytała dlaczego konkurs ofert został ogłoszony dopiero w styczniu. 

Podinspektor Marta Morawiec odpowiedziała, że przepisy pozwalają ogłosić konkurs  

w nowym roku po projekcie budżetowym. Wyjaśniła również, że w Urzędzie pod koniec roku 

były braki kadrowe i niestety nie miał kto zająć się tematem. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania 

dodatkowych dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe. 

Podinspektor Marta Morawiec omówiła temat. Powiedziała, że od stycznia zostało złożonych 

10 wniosków. Po kolei przedstawiła wszystkie wnioski złożone o dofinansowanie w 2023 roku. 

Radna Stobiecka miała pytanie odnośnie dofinansowania na utworzenie i funkcjonowanie 

miejsc opieki dla dzieci poniżej 3 lat, gdzie miałoby być utworzone takie miejsce w Gminie 

Miedźno czy to byłoby gdzieś zlokalizowane przy szkołach czy całkiem innym miejscu . 

Podinspektor Marta Morawiec odpowiedziała, że to musi być nowo utworzone miejsce dla 

dziecka poniżej 3 roku życia. Ze względu na mniejsze wymogi do osiągnięcia wnioskowano o 

utworzenie klubiku dla dzieci a nie typowo żłobka. Lokalizacja jak jest brana pod uwagę to 

budynek w Kołaczkowicach Małych. 

Radny Graj zapytał o inicjatywę mieszkaniową SIM, z czego będzie finansowana cała budowa 

na którą potrzebne są pieniądze w kwocie powyżej 14 mln złotych 

Skarbnik odpowiedziała, że całość inwestycji będzie realizował już SIM, oni będą pozyskiwać 

środki. Z naszej strony został złożony wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na 10 % wkładu do projektu. 

O godz. 14.32 Podinspektor Marta Morawiec opuściła posiedzenie Komisji. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Analiza zaległości podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych 

zaległości oraz informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach 

gminnych za 2022 r. 

Radnym w aplikacji eSesja zostały udostępnione szczegółowe informacje na temat zaległości 

podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych zaległości oraz informacja na 

temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2022 r. 

Skarbnik dodała, że dzięki upomnieniom, wezwaniom do zapłaty oraz pomocy Urzędu 

Skarbowego sporo zaległości udaje się pozyskać od dłużników. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 



6. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Brak projektów uchwał do zaopiniowania. 

 

7. Sprawy różne. 

Radnym zostało przekazane pismo od Stowarzyszenia Opieki Hospicyjnej Ziemi 

Częstochowskiej z prośbą o zajecie stanowiska. 

Radni jednogłośnie stwierdzili, że należy wesprzeć ww. Stowarzyszenie. Przede wszystkim 

wsparciem finansowym. Wspólnie z Panią Skarbnik Grażyną Borycką stwierdzili, że taki 

wydatek nie był zaplanowany w Budżecie Gminy Miedźno na 2023 rok, ale ponieważ zaistniała 

taka sytuacja są skłonni wprowadzić zmiany w tegorocznym budżecie. Członkowie Komisji nie 

byli w stanie sprecyzować konkretnej kwoty jednak poprosili Panią Skarbnik aby  

w najbliższym czasie Referat Finansowy przedstawił komisji propozycje kwoty jaki Gmina 

Miedźno może wygospodarować na ten wydatek. Radni zwrócili też uwagę na to, że  

o problemach finansowym Hospicjum należy powiadomić mieszkańców Gminy za pomocą 

serwisów społecznościowych oraz poprosić proboszczów z Kościołów w Miedźnie, Ostrowach 

nad Okszą oraz Mokrej aby przekazali mieszkańcom informacje o stanie Hospicjum. 

Dodatkowo radni wyszli z prywatną inicjatywą aby zorganizować jednorazową akcje 

polegająca na zbiórce środków pieniężnych w postaci dobrowolnej „cegiełki” wśród 

mieszkańców Gminy. Zaproponowali aby w wybraną niedzielę w porozumieniu  

z proboszczami zorganizować kwestę mającą na celu zebranie kwoty, która wesprze działania 

Stowarzyszenia Opieki Hospicyjnej Ziemi Częstochowskiej, by dalej mogli prowadzić 

działalność opieki paliatywnej i hospicyjnej.  

 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.10. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


